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Protokols Nr. 4/25  

2025.gada 26.martā 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltenē  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Vada: Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Kristaps Kalniņš 

Piedalās: Padomes locekļi: Dzintra Cīrule, Velga Mālkalne, Elīna Kubuliņa - Vilne, Mārīte Miezīte, Sarmis Zauska, 

Jānis Mālkalns 

Darba kārtībā: 

1. Iepazīšanās ar Smiltenes pilsētas saimniecības pārvaldes vadītāju 

2. Atskats uz tikšanos ar Smiltenes vidusskolas vecāku un skolas padomēm 

3. Informācija par Jāņukalna atjaunošanas virzību 

4. Informācija un apspriede par Smiltenes novada iedzīvotāju padomju forumu 

5. Dažādi 
Sēdes gaita: 

1. Padomes priekšsēdētājs Kristaps Kalniņs iepazīstina ar Smiltenes Saimniecības pārvaldes vadītāju Gati 

Bormani, kas sāks pildīt pienākumus no 1.aprīļa. G.Bormanis iepazīstināja ar galvenajiem darāmajiem darbiem 

2025.gadā – Kalna ielas rekonstrukcija, Rotaļu laukuma pārbūve, Daugavas ielas seguma atjaunošana, 

autoostas izvietošana jaunajā autoostas teritorijā, nojumes izvietošana Rīgas ielā, nojumes projektēšana Dārza 

ielā, Rīgas ielā – gājēju pārejas izveide. 

2. K.Kalniņš īsumā iepazīstina, kas ir izdarīts, un kas tiek plānots tuvākajā laikā, aicina iesaistīties talkā 26.aprīlī 

un ziedot. Lai aicinātu iedzīvotājus uz talku, tiek nolemts 1.aprīlī pulcēties pie Jāņukalna zīmes, lai to 

nomazgātu un nofilmētu aicinājumu uz talku. 

3. 25.aprīlī Grundzāles Kultūras namā tiek plānots Smiltenes novada Iedzīvotāju padomju forums. Galvenais 

mērķis veicināt iepazīšanos, tīklošanos, veidot izpratni par padomju darbību un iespējām. 

4. K.Kalniņš informē par dalību Inovācijas nedēļas pasākumos, kur iepazīstinājis ar Smiltenes Iedzīvotāju 

padomes darbību. Tiek pārrunāts par speciālistiem, ar kuriem tikties nākošajās sanāksmēs. V.Mālkalne ierosina 

organizēt tikšanos ar Sociālā dienesta vadītāju Intu Siliņu. S.Zauska min, ka būtu nepieciešams apmeklēt 

tikšanās ar deputātu kandidātiem. Padome apspriež satiksmes drošības tēmu Smiltenē, kā bērni no Rīgas ielas 

nokļūst Mākslas vai Mūzikas, vai Sporta skolās. Iespējams, ka kopā ar vecāku padomes pārstāvjiem jāiziet 

dažādi maršruti, kā droši var nokļūt skolās pilsētā. J.Mālkalns ierosina Saimniecības pārvaldei izveidot pilsētas 

ielu monitorēšanas plānu, kurā būtu atzīmēts ielu stāvoklis un darāmie darbi par laika periodiem. 

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2025.gada 9.aprīlī, plkst.18.00 Pils ielā 2, Smiltenē. 

Sēde tiek slēgta plkst.19.45 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 


